
Provincie Flevoland  

T.a.v. Voorzitter van Provinciale Staten  

 

Onderwerp: Mountainbikepad Roggebotzand   

Datum: 26 februari 2024 

 ------------------------------------------------------------------------------------------------------------  

Geachte Voorzitter,  

 

Overeenkomstig artikel 23, lid 1 en 2 van het Reglement van Orde stellen de fracties van Partij voor 

de Dieren en GroenLinks schriftelijke vragen aan het college van Gedeputeerde Staten met 

betrekking tot de artikelen van Omroep Flevoland van 15 mei 2023 (Omroep Flevoland - Nieuws - 

'Reeën vluchten het bos uit door mountainbikers') en 3 februari 2024 (Omroep Flevoland - Nieuws - 

Omwonenden: 'Gesjoemel met aanleg MTB-route Roggebotzand').  

In deze artikelen  wordt door omwonenden aandacht gevraagd voor het feit dat er een drukbezocht 

mountainbikepad van ruim 20 kilometer lang is aangelegd in een stiltegebied. Dit leidt ertoe dat 

dieren verstoord worden en het bos uitgejaagd. Aangezien er nog geen reactie vanuit het college is 

gekomen, stellen Partij voor de Dieren en GroenLinks hierover vragen.  

1. In het artikel van Omroep Flevoland wordt aangegeven dat omwonenden van Roggebotzand 

meerdere malen brieven hebben verzonden aan het college. Waar zijn die brieven, 

verzonden door enkele omwonenden van Roggebotzand (van april 2023 en januari 2024) te 

vinden? Kan het college deze beschikbaar stellen voor inzage voor Statenleden? 

2. Is er vanuit het college contact geweest met de briefschrijvers? Zo ja, wanneer en kan 

worden toegelicht wat er besproken is? 

3. Wat is de reactie van Gedeputeerde Staten op de constatering van omwonenden dat er 

“gesjoemeld” zou zijn met de regels voor het aanleggen van de mountainbikepad? 

4. Is een onafhankelijk onderzoek naar de gevolgen voor de flora en fauna bij het aanleggen 

van een mountainbikepad wettelijk verplicht? 

5. Is er een onafhankelijk onderzoek gedaan naar de gevolgen voor de flora en fauna door de 

aanleg van een mountainbikepad? Zo nee, waarom niet? 

6. Klopt het dat er vijvertjes en plassen, die aangelegd zijn met behulp van Europese subsidies, 

gedeeltelijk zijn weggehaald? Zo ja, klopt het dat deze zijn weggehaald met als doel om 

ruimte te maken voor attracties van het mountainbikepad? Zo nee, kunt u toelichten wat de 

aanleiding dan wel was?  

7. Heeft Staatsbosbeheer (als eigenaar van het bos) grond voor de fietsroute verkocht aan de 

Stichting Roggebotzand? Zo ja, mag dat volgens de regels, met het oog op het feit dat het 

gebied deel uitmaakt van de ecologische hoofdstructuur van verschillende natuurgebieden? 

8. Hoe vaak is de mountainbikeroute in 2023 gefietst?  

9. Is het college het met de Partij voor de Dieren en GroenLinks eens dat de regels die gelden 

voor een stiltegebied teveel ruimte laten voor een activiteit (fietsen) die individueel voor 

weinig verstoring zorgt, echter wanneer deze door grote groepen mensen wordt uitgevoerd, 

wel degelijk de rust en stilte verstoort en dus strijdig is met de bedoeling van een 

stiltegebied?  

10. Is het college het ermee eens dat dieren verstoord worden door deze route, los van de 

geldende wet-, en regelgeving? Zo nee, waarom niet? 
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11. Zo ja, is het college het ermee eens dat dat betreurenswaardig en niet diervriendelijk is, 

aangezien een stiltegebied juist bedoeld is om de flora en fauna rust te bieden? Zo nee, 

waarom niet?  

12. Ziet het college mogelijkheden om de rust in dit stiltegebied terug te brengen? Zo ja, welke 

mogelijkheden?  

 

Ayla Lokhorst, Partij voor de Dieren 

Jaya Noordman, GroenLinks  


